
 
 
8442/2025    

 

Z Á Z N A M    

z rokovania Vedeckej rady Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline, 

konanej dňa 24. apríla 2025 od 9:30 hod. v zasadacej sieni Vedeckej rady UNIZA  

 

Počet členov vedeckej rady    28 

Počet prítomných členov prezenčne   15 

Počet prítomných členov online            6 

Počet ospravedlnených členov     7      

Ospravedlnení: prof. Čelko, doc. Remišová, doc. Sitányiová, Ing. Bujňák, PhD., Ing. Majerský, 

PhD., Ing. Podmanický, Ing. Šinály  

Z celkového počtu 28 riadnych členov Vedeckej rady Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline 

(ďalej „VR SvF UNIZA“) bolo prítomných 21 členov, t. j. viac ako 2/3 členov. Podľa rokovacieho 

poriadku VR SvF UNIZA bola vedecká rada uznášaniaschopná.  

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia Vedeckej rady SvF UNIZA 

- predložil dekan SvF. 

2. Správa o činnosti SvF UNIZA vo vzdelávaní za rok 2024 

 – predložila prodekanka doc. Ing. M. Kúdelčíková, PhD. 

3. Správa o hodnotení VVČ SvF UNIZA za rok 2024 

 – predložil prodekan SvF doc. Ing. M. Kováč, PhD. 

4. Návrh na uskutočňovanie vzdelávania s dvojitým diplomom s Univerzitou v Parme 

5. Návrh na schválenie nového člena pracovnej skupiny TKIS doktorandského štúdia  SvF 

UNIZA – Dr. A. Valletta,  

6. Návrh na schválenie novej členky komisií štátnych skúšok bakalárskeho a inžinierskeho 

štúdia - doc. Ing. Daniela Ďurčanská, CSc. 

7. Odporúčanie na zahájenie inauguračného procesu na Strojníckej fakulte  STUBA 

v odbore strojárstvo - aplikovaná mechanika pre doc. Ing. Daniela Papána, PhD. 

8. Rôzne  

 

Ad 1)   
Zasadnutie vedeckej rady (ďalej „VR“) otvoril a viedol jej predseda a zároveň dekan SvF UNIZA 

prof. Ing. Marián Drusa, PhD. Členovia VR SvF UNIZA  boli v dostatočnom predstihu oboznámení 

s materiálmi a prílohami k jednotlivým bodom rokovania, ktoré boli zverejnené v systéme MS 

Teams. Aklamačné aj tajné hlasovania k jednotlivým bodom programu boli realizované cez 

aplikáciu OnVote. V úvode VR predseda privítal prítomných členov vedeckej rady. Následne za 

skrutátorov prebiehajúcej VR navrhol prof. Ing. Emila Kršáka, PhD. a doc. Ing. Jaroslava 

Odrobiňáka, PhD. Po vyjadrení ich súhlasu s nomináciou zahájil hlasovanie na ich schválenie 

a hlasovanie na schválenie programu VR. 

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    21 

Nehlasovali        2 



Výsledok tajného hlasovania – Schválenie skrutátorov VR SvF UNIZA: 

 prof. Ing. Emil Kršák, PhD. doc. Ing. Jaroslav Odrobiňák, PhD. 

súhlasím: 19 19 

nesúhlasím: 0 0 

zdržiavam sa: 0 0 

 

Výsledok aklamačného hlasovania – Schválenie programu VR SvF UNIZA: 

  

súhlasím: 19 

nesúhlasím: 0 

zdržiavam sa: 0 

 

Na základe výsledkov tajného hlasovania VR SvF UNIZA počtom hlasov 19 schválila prof. Kršáka 

a doc. Odrobiňáka za skrutátorov VR a počtom hlasov 19 v aklamačnom hlasovaní schválila 

program Vedeckej rady SvF UNIZA dňa 24. apríla 2025. 

 

Ad 2 a 3)  
Dekan SvF UNIZA prof. Drusa spolu s prodekanmi doc. Kúdelčíkovou, doc. Kováčom 

a koordinátorkou európskej aliancie PIONEER na SvF UNIZA  doc. Bujňákovou, prezentovali 

členom VR „Správu o činnosti SvF UNIZA vo vzdelávaní za rok 2024“ a následne „Správu o 

hodnotení vedeckovýskumnej činnosti SvF UNIZA za rok 2024“, v ktorých informovali o: 

- personálnej štruktúre fakulty, 

- kvalifikačnej štruktúre fakulty, 

- vzdelávacej činnosti a doktorandskom štúdiu, 

- vedeckovýskumnej činnosti, 

- riešených a  podaných  projektoch (VEGA, KEGA, APVV, zahraničných   výskumných 

projektoch, projektoch štrukturálnych fondov), 

- publikačnej činnosti fakulty, 

- študentskej vedecko-odbornej činnosti, 

- medzinárodnej spolupráci, mobilitách a zahraničných edukačných projektoch, 

- spolupráci s praxou a regiónom, 

- rozvojových zámeroch fakulty. 

doc. Bujňáková v závere tohto bodu informovala aj o európskej aliancii PIONEER, ktorej cieľom 

je podporiť spoluprácu medzi univerzitami, umožniť študentom študovať a pracovať v rôznych 

európskych krajinách a získať tituly kombináciou štúdia na viacerých univerzitách. 

 

Po odprezentovaní uvedených bodov predseda VR vyzval jej členov, aby v aklamačnom hlasovaní 

vyjadrili svoj súhlas s oboznámením sa s obsahom predmetných správ. 

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    21 

Nehlasovali        2 

Výsledok aklamačného hlasovania k bodu 2)  

  

súhlasím: 19 

nesúhlasím: 0 

zdržiavam sa: 0 



Výsledok aklamačného hlasovania k bodu 3)  

  

súhlasím: 19 

nesúhlasím: 0 

zdržiavam sa: 0 

 

Na základe výsledkov aklamačných hlasovaní členovia VR SvF UNIZA vzali na vedomie „Správu 

o činnosti SvF UNIZA vo vzdelávaní za rok 2024“ a tiež „Správu o hodnotení VVČ SvF UNIZA za 

rok 2024“. 

 

Ad 4)  

Predseda VR prof. Drusa predstavil členom VR návrh na uskutočňovanie vzdelávania s dvojitým 

diplomom s Univerzitou v Parme. V úvode diskusie vystúpil prof. Vičan a doc. Odrobiňák, ktorí 

upozornili na skutočnosť, či študenti, ktorí absolvujú túto formu vzdelávania budú stíhať 

absolvovať povinné predmety na SvF počas štandardnej dĺžky štúdia, a taktiež poukázali na 

dôležitosť kompatibility študijných programov medzi jednotlivými univerzitami. Prof. Mikolaj 

uviedol, že túto formu vzdelávania už skúšali s univerzitou v Pittsburghu, a práve kompatibilita 

št. programov sa ukázala ako problém v tejto forme vzdelávania. V závere diskusie vystúpil prof. 

Kršák, ktorý vyjadril tomuto návrhu podporu na základe skúsenosti z realizovaného programu na 

FRI. 

Po ukončení diskusie predseda VR zahájil hlasovanie:  

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    21 

Nehlasovali        2 

Výsledok aklamačného hlasovania – S návrhom na uskutočňovanie vzdelávania s dvojitým 

diplomom s Univerzitou v Parme: 

  

súhlasím: 16 

nesúhlasím: 1 

zdržiavam sa: 2 

 

Na základe výsledkov aklamačného hlasovania VR SvF UNIZA počtom hlasov 16 schválila návrh 

na uskutočňovanie vzdelávania s dvojitým diplomom s Univerzitou v Parme. Na základe diskusie 

počas rokovania k tomuto bodu sa členovia VR dohodli, že vedenie SvF UNIZA bude pokračovať 

v diskusii k tomuto bodu s garantmi dotknutého študijného programu. 

 

Ad 5) 

Predseda VR predstavil životopis Dr. Alessandra Vallettu z Univerzity v Parme, vyzdvihol jeho 

pedagogické, výskumné a publikačné aktivity a uviedol, že jeho členstvo v pracovnej skupine 

TKIS doktorandského štúdia bude prínosom pre doktorandské štúdium na SvF UNIZA. Následne 

zahájil hlasovanie k tomuto bodu: 

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    21 

Nehlasovali        0 



Výsledok tajného hlasovania – S návrhom na schválenie nového člena pracovnej skupiny 

TKIS doktorandského štúdia SvF UNIZA – Dr. Allessandro Valletta: 

  

súhlasím: 19 

nesúhlasím: 0 

zdržiavam sa: 2 

 

Na základe výsledkov tajného hlasovania VR SvF UNIZA počtom hlasov 19 schválila 

Dr. Alessandra Vallettu za člena pracovnej skupiny TKIS doktorandského štúdia na SvF UNIZA.  

 

Ad 6) 

Predseda VR predstavil členom VR VUPCh doc. Ing. Daniely Ďurčanskej, CSc., ocenil jej 

dlhoročné pedagogické a vedecké skúsenosti počas jej pedagogického pôsobenia na SvF UNIZA 

a vyjadril svoju podporu k tomuto návrhu. VR následne pristúpila k hlasovaniu: 

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    21 

Nehlasovali        0 

Výsledok tajného hlasovania – S návrhom na schválenie novej členky komisií štátnych 

skúšok bakalárskeho a inžinierskeho štúdia - doc. Ing. Daniela Ďurčanská, CSc.: 

  

súhlasím: 21 

nesúhlasím: 0 

zdržiavam sa: 0 

 

Na základe výsledkov tajného hlasovania VR SvF UNIZA jednomyseľne počtom hlasov 21 

schválila doc. Ing. Danielu Ďurčanskú, CSc. za členku komisií štátnych skúšok bakalárskeho 

a inžinierskeho štúdia na Katedre cestného a environmentálneho inžinierstva SvF UNIZA. 

 

Ad 7) 

Dekan SvF v úvode tohto bodu uviedol, že doc. Ing. Daniel Papán, PhD., ho ako predsedu VR 

SvF UNIZA písomne požiadal, aby podal členom VR návrh na odporúčanie k začatiu jeho 

inauguračného konania na Strojníckej fakulte STU v Bratislave. Dôvodom jeho rozhodnutia bolo, 

že odbor strojárstvo – aplikovaná mechanika nebol zosúladený na žiadnej fakulte UNIZA 

a vzhľadom na vykonanú habilitáciu v tomto odbore a výskumné aktivity pracoviska, je jeho 

snahou získať titul práve v tomto odbore. Predseda VR predstavil členom VR VÚPCh doc. 

Papána, jeho pedagogickú, vedeckovýskumnú a publikačnú činnosť a otvoril diskusiu, do ktorej 

sa zapojili prof. Mikolaj, prof. Vičan, prof. Kršák, prof. Benčat, prof. Decký a doc. Odrobiňák. Po 

ukončení diskusie predseda VR zahájil hlasovanie: 

Počet všetkých členov    28 

Počet prítomných členov    21 

Počet členov oprávnených hlasovať    20* 

Nehlasovali        0 

 

Výsledok tajného hlasovania – S návrhom na odporúčanie zahájenia inauguračného 

procesu na Strojníckej fakulte STU v Bratislave v odbore strojárstvo – aplikovaná 

mechanika pre doc. Ing. Daniela Papána, PhD. 



  

súhlasím: 18 

nesúhlasím: 1 

zdržiavam sa: 1 

 

*(doc. Ing. Daniel Papán, PhD., ako riadny člen VR SvF UNIZA v súlade s Rokovacím poriadkom 

VR SvF UNIZA, čl. 5, ods. 3,  nehlasoval). 

 

Na základe výsledkov tajného hlasovania VR SvF UNIZA počtom hlasov 18 svojím odporučením 

vyjadrila podporu k začatiu inauguračného konania doc. Ing. Daniela Papána, PhD. na 

Strojníckej fakulte STU v Bratislave v odbore strojárstvo - aplikovaná mechanika. 

 

Ad 7) 

Predseda VR oboznámil členov VR so zmenami vo vedení SvF UNIZA, kde od 15. apríla 2025 vo 

funkcii prodekana pre rozvoj a zahraničné vzťahy pôsobí Ing. Peter Krušinský, PhD., ktorý nahradil 

doc. Ing. Petru Bujňákovú, PhD., ktorá prešla na pozíciu koordinátorky európskej aliancie 

PIONEER na SvF UNIZA. Na záver VR jej predseda prof. Drusa poďakovaním prítomným členom 

za ich aktívnu účasť počas VR a uviedol, že predpokladaný dátum nasledujúcej VR je 5. jún 2025. 

 

 

 

   

                       prof. Ing. Marián Drusa, PhD., v.r. 

                   predseda VR SvF UNIZA 

 

 

Zapísala: Ing. Andrea Husáriková    

V Žiline dňa 24. apríla 2025 


